

SVEN[®]
YOU WANT - WE CAN

USB Hub

USER'S MANUAL



HB-015

www.sven.fi

Thank you for purchasing SVEN USB Hub!

USAGE

Sven HB-015 compact 4-port USB hub is designed for connecting up to 4 USB devices simultaneously to an available PC USB port.

PACKAGE CONTENTS

- USB hub – 1 pc
- Warranty card — 1 pc

SPECIAL FEATURES

- Compact 4-port USB hub
- 3 USB ports and 1 mini USB port
- Compatibility with Windows 98/ME/NT/2000/XP/Vista/7
- USB 2.0 and USB 1.1 interface
- Additional USB power cable

CONNECTION

- Connect the USB hub to an available PC USB port using the main built-in USB cable.
- Connect USB devices to the USB hub ports.

Note. The USB hub can be connected to any available PC USB port as may be required using the additional built-in USB cable.

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Parameter, measurement unit	Value
Number of ports, pcs	3 USB, 1 mini-USB
Supported OS	Windows 98/NT/2000/XP/Vista/7
Interface	USB 2.0 and USB 1.1
Dimensions, mm	265 × 10 × 32
Weight, g	75

Notes:

- **Technical specifications given in this table are supplemental information and cannot give occasion to claims.**
- **Technical specifications are subject to change without notice due to improvement of SVEN production.**

Technical support is on www.sven.fi

USB Hub

SVEN[®]
YOU WANT – WE CAN



Модель: **HB-015**

Импортер в России: ООО «СКАНДИТРЕЛ», 111024, РФ, г. Москва, ул. Авиамоторная, д. 65, стр. 1.

Уполномоченная организация в России: ООО «РТ-Ф», 105082, г. Москва, ул. Фридриха Энгельса, д. 75, стр. 5.

Условия гарантийного обслуживания смотрите в гарантийном талоне или на сайте www.sven.fi.
Гарантийный срок: 12 мес. Срок службы: 2 года.

Производитель: «СВЕН ПТЕ. Лимитед», 176 Джу-Чиат-Роуд, № 02-02, Сингапур, 427447.
Произведено под контролем «Свен Скандинавия Лимитед», 48310, Финляндия, Котка, Котолахдентие, 15. Сделано в Китае.

Manufacturer: SVEN PTE. LTD., 176 Joo Chiat Road, № 02-02, Singapore, 427447.
Produced under the control of Oy Sven Scandinavia Ltd. 15, Kotolahdentie, Kotka, Finland, 48310.
Made in China.

© Registered Trademark of Oy SVEN Scandinavia Ltd. Finland.

HB-015